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PREDMET:     Izvod iz Zapisnika sa VIII sjednice UO ASCG 
                         
 
Upravni odbor ASCG na  Osmoj Sjednici, dana 27.09.2016.godine u 
Podgorici, u skladu sa Statutom ASCG, raspravljao je o težišnim programskim 
aktivnostima ASCG u narednom periodu. Donešene  su odgovarajuće 
odluke i Zaključci sa kojima se upoznaju  svi atletski klubovi, organi i tijela koje 
su obavezujuće za sve u ASCG.  
 
 

IZVOD IZ ZAPISNIKA SA ODLUKAMA I ZAKLJUČCIMA  
UPRAVNOG ODBORA ASCG: 

 
1. Upravni Odbor razmarao je dopis Evropske Atletske Federacije oko 

organizacije atletskih događaja za period 2018-2020.godina (mogućnost  
kandidature ASCG za domaćina). 
 

2. Upravni  Odbor  jednoglasno je usvojio Odluku da se Savez kandiduje kod 
Evropske Atletske Federacije  za organizaciju takmičenja u 2019.godini: 
Evropskog Kupa na 10.000m i Evropskog atletskog Kongresa, računajući 
da će se do tog perioda izgraditi  atletska staza u Podgorici. 

 
3. Upravni odbor ASCG razmartrao je  dopis Svjetske Atletske Federacije koji 

je upućen ASCG  da se do 30.septembra povratno informiše Svjetska 
Atletska Federacija  dokle se stiglo sa Projektom izgradnje atletske staze u 
Podgorici, sa namjerama da Svjetska Federacija pruži podršku  ovom 
Projektu. 

 
4. Upravni odbor ASCG je  imajući u vidu da su podršku realizaciju ovog 

Projekta od ranije su najavili Svjetska Atletska federacija, Evropska Atletska 
Federacija i Balkanska Atletska Federacija, zaključio da je pod hitno 



potrebno da Projektu uzme učešće Glani Grada-Podgorica i Država Crna 
Gora, kako bi Podgorica dobila adekvatan atletski stadion koji bi koristio  
ponajviše vrhunskim sportistima, omladini i za popularizaciju i omasovljenje 
atletskog sporta. 

 
5. Upravni odbor je zaklučio da je je atletska staza u Baru izuzetno lošeg 

kvaliteta i ona  zahtijeva opsežnu i detaljnu  rekonstrukciju. S obzirom, da  
je Crna Gora za dvije godine domaćin Igara  Malih Zemalja  Evrope  u 
okviru kojih jedno od najbitnijih takmičenja je iz atletskog sporta   i stim u 
vezi, jako je bitno  da se do tog perioda  izgradi jedan savremeni stadion 
u Crnoj Gori, koji će obezbijediti organizaciju međunarodnih takmičenja. 

 
6. Upravni Odbor ASCG, na bazi traženja informacije Svjetske Atletske 

Federacije u obavezi da do 30.septembra  odgovori, jednoglasno je  
donio Odluku   da se pod  hitno obave  razgovori sa Predsjednikom COK-
a, Direktorom Uprave za mlade i sport  Crne Gore i  predstavnicima 
Glavnog Grada-Podgorice  radi  zauzimanja konačnog stava i 
utvrđivanja termina realizacije ovog Projekta a to znači : Izrada Projektne 
dokumentacije, utvrđivanje lokacije i dinamika oko realizacije 
kompletnog projekta uz obezbjeđenje potrebnih sredstava  s ciljem  da se 
taj Projekat realizuje u 2017.godini. 

 
7. Upravni odbor ASCG je zaključio alarmantim,  s obzirom da crnogorski 

atletičari  postižu izuzetne uspjehe na međunarodnoj sceni, a  da u Crnoj 
Gori nemamo ni jedan adekvatan sertifikovan  atletski objekat koji bi 
zadovoljio te uslove, a budući da je Glavni Grad ujedno  je i univerzitetski 
centar, logično je za očekivati da će takvi dokazani  takmičari tipa 
Kristine Rakočević Svjetske  prvakinje, Marije Vuković, Darka Pešića, 
Danijela Furtule, Slađane Perunović, Tomaša Đurovića i drugih kvalitenih i 
perspektivnih sportista ići van granica Crne Gore kako bi studirali i trenirali 
gdje za to postoje  adekvatni uslovi. S tim u vezi neophodno bi bilo za 
Crnu Goru i za njih da budu na jednom mjestu stacionirani, gdje bi se uz 
njih radilo uz angažovanje   stručnog kadra i edukacija donaćih  trenera,  
gdje bi naša atletika  mogla da nastavi sa još boljim rezultatima  u 
protivnom dovodi se u pitanje kontinuitet daljih rezultata  i  za kratko 
vrijeme možemo doći u situaciju da tih  rezultata više ne bude, jer  najbolji 
crnogorski atletičari  i atletičarke  nemaju uslova za bavljenje ovim 
sportom posebno uzrast juniorski kad prelaze u seniore i nakon 
osamnaeste godine kad idu na studije , kada definitivno  moraju da 
napuštaju Crnu Goru i da se negdje drugo bave ovim sportom što 
izuzetno košta Savez i Državu plaćajući njihove pripreme i stručnjake  van 
Crne Gore. 
 

8. Predsjednik Vuletić upoznao je članove  UO ASCG  sa dopism preduzeća 
"Sportski Objekti " d.o.o iz Podgorice koji je upućen na znanje ASCG, da 



trenutne prostorije koje koristi Savez nemaju odgovarajuću dokumentaciju 
i da nijesu date Savezu onako kako je  obećao raniji gradonačelnik 
Podgorice Miomir Mugoša i tadašnji direktor "Sportskih Objekata" Časlav  
Vešović sadašnji zamjenik Gradonačelnika Podgorice na trajno 
korišćenje. Tim povodom  Savez  će se u narednom periodu angažovati 
kod Glavnog grada kao i Uprave za mlade i sport koja je obećala trajno 
rešavanje adekvatnog  kancelariskog prostora sa većom površinom  da 
bi se to pitanje moralo trajno riješiti za ASCG. 

 
9. Upravni Odbor zadužio je Generalnog Sekretara ASCG, da po osnovu 

dopisa Uprave za mlade i sport Crne Gore od 23. septembra 2016.godine 
da  dostavi tražene podatke  (informacije) do 15.10.2016.godine Upravi 
za mlade i sport Crne Gore: 
- Aktivnosti (rezultati) ASCG za 2016.godinu 
- Izvještaj nadzornog odbora za 2015  godinu. 
- Izvještaje (zapisnike) sa sjednica Upravnih odbora  Saveza  iz 2016 

godine, 
- Zapisnike sa Skupštine ASCG  održane u 2016 godini 
- Bilans finansija (potraživanja –obaveze ) do kraja tekuće godine. 
- Fotokopiju računa,odluka, izvoda banke i naloga   o utošenim  

finasijskim sredstvima  Saveza za predhodni period. 
 

10. Upravni Odbor  zadužio je Generalnog sekretara da shodno Pravilima i 
propozicijama za takmičenja u ASCG  član 5.5  pripremi Kalendar 
takmičenja za 2017.godinu  i isti predloži do 1.oktobra na usvajanje  EAA-
Kalendarskoj Konvenciji. 
 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik ASCG Milorad Vuletić i sve Odluke 
su donešene jednoglasno. 
 
 

 
 
 
 

IZVODE SA ODLUKAMA 
I ZAKLJUČCIMA SA 
SJEDNICE UO ASCG 

S A Č I N I O : 
Generalni Sekretar 

         Milan Madžgalj, s.r. 
           

 
 
 


